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Dienvidkurzemes novada pašvaldība 

Lielā iela 76, Grobiņa, Dienvidkurzemes novads, LV-3430, reģistrācijas Nr.90000058625, 
tālr. 63490458, e-pasts pasts@dkn.lv, www.dkn.lv 

 

Finanšu komitejas  sēdes protokols 
Dienvidkurzemes novads, Grobiņa, Lielā iela 54, 2.stāva komiteju zāle 

 
20.03.2025. Nr. 4 
 
 
Sēde sasaukta 2025. gada 20. martā plkst. 10:00 
Sēde sākta 2025. gada 20. martā plkst. 10:02 
Sēde slēgta plkst. 12:53 
 
Sēdē piedalās 8 komitejas locekļi: 
Klātienē: Sandris Bēča, Patricija Andersone, Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, Gatis 
Kalniņš, Raimonds Reinis, Edgars Treimanis, Jānis Veits. 
 
Sēdē piedalās: 
Klātienē: Iveta Samoviča, Gunta Gulbe, Aigars Evardsons, Larisa Tiļuga, Andrejs 
Radzevičs, Madara Lagzdiņa, Gints Brumbergs, Evija Farbotko, Linda Gūža, Eduards 
Ikvilds, Uldis Vārna, Laura Šupstika. 
Attālināti: Kaspars Dzenis, Guntis Brūderis, Linda Leja, Arta Grudule, Kristīne Feldmane, 
Marita Kurčanova, Diāna Grudule, Linards Tiļugs, Inga Ratniece, Anna Brūkle, Arta 
Brauna, Sniedze Ausmane, Velta Feodorova, Una Ržepicka, Kintija Krauze. 
 
Sēdē nepiedalās 3 komitejas locekļi: Aivars Priedols, Dzintars Kudums, Andris 
Jefimovs. 
 
Sēdi vada: Komitejas priekšsēdētāja vietnieks Sandris Bēča 
 
Sēdi protokolē: Komitejas sekretāre Agnese Muzikante 
 
Sēdes veids: atklāta. 
 
Sēde tiek ierakstīta audioierakstā. 
Audioieraksts publiski pieejams pašvaldības mājas lapā www.dkn.lv  
 
 
 
 
 
 

http://www.dkn.lv/
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Sēdes darba kārtība: 

1. Par nekustamā īpašuma “Attāli”, Virgas pagasts, nodošanu atsavināšanai trešajā 
izsolē 

2. Par nekustamā īpašuma “Bērzu kalni”, Kazdangas pagasts, nodošanu 
atsavināšanai otrajā izsolē 

3. Par nekustamā īpašuma “Kupši”, Sakas pagasts, nodošanu atsavināšanai trešajā 
izsolē 

4. Par nekustamā īpašuma starpgabala “Audaru lauki”, Tadaiķu pagasts, nodošanu 
atsavināšanai otrajā izsolē 

5. Par nekustamā īpašuma “Doktorāts”, Vērgale, Vērgales pagasts, nedzīvojamās 
telpas nodošanu bezatlīdzības lietošanā biedrībai “Radošā Vērgale” 

6. Par Dienvidkurzemes novada pašvaldības juridiskās adreses maiņu 

7. Par Dienvidkurzemes novada pašvaldības domes saistošo noteikumu “Grozījumi 
Dienvidkurzemes novada pašvaldības domes 2022. gada 26. maija saistošajos 
noteikumos Nr. 2022/16 “Par reklāmu, priekšvēlēšanu aģitācijas materiālu un citu 
informatīvo materiālu izvietošanu Dienvidkurzemes novadā” izdošanu 

8. Par Dienvidkurzemes novada pašvaldības 2024.gada pārskata apstiprināšanu 

9. Par Anetes Gūtmanes atbrīvošanu no Dienvidkurzemes novada pašvaldības Zvejas 
rīku sadales komisijas locekļa pienākumu pildīšanas 

10. Par Aigara Evardsona iecelšanu Dienvidkurzemes novada pašvaldības Zvejas rīku 
sadales komisijas locekļa amatā un atļauju savienot valsts amatpersonas amatu 

11. Par Dienvidkurzemes izglītības iestāžu nomas maksu apstiprināšanu 

12. Par Priekules vidusskolas dalību projektā "Water Quality Monitoring of the Wartaja 
River" 

13. Par siltumenerģijas pakalpojumu Priekules pilsētā 

14. Par Dienvidkurzemes novada pašvaldības saistošo noteikumu "Dienvidkurzemes 
novada līdzdalības budžeta nolikums" izdošanu 

 
Papildus jautājumi: 

15. Par aizņēmumu investīciju projekta “Lietus ūdens novadīšanas un drenāžas 
sistēmas izbūve, pamatu hidroizolācija Kalētu Mūzikas un mākslas skolā” 
īstenošanai 

16. Par dalību “Shrek kids – swamp inhabitants” projektā 

 
 
Komitejas priekšsēdētāja vietnieks Sandris Bēča rosina sēdes darba kārtībā 

iekļaut papildus divus izskatāmos jautājumus:  
 
Sandris Bēča aicina balsot par 1.priekšlikumu: 

Iekļaut darba kārtībā 15. punktu: lēmuma projekts DKN/2025/2.1/261 "Par aizņēmumu 
investīciju projekta “Lietus ūdens novadīšanas un drenāžas sistēmas izbūve, pamatu 
hidroizolācija Kalētu Mūzikas un mākslas skolā” īstenošanai". 

 
 



Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

Balsojums par 1.priekšlikumu: 

"PAR"  -  
7 (Patricija Andersone, Sandris Bēča, Juris Grasmanis, Andris 
Jankovskis, Raimonds Reinis, Edgars Treimanis, Jānis Veits) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

NOLEMJ: 1.priekšlikums atbalstīts. 

Balsojumā nav komitejas loceklis: Gatis Kalniņš, jo nav vēl reģistrējies sēdei. 
 
 

Sandris Bēča aicina balsot par 2.priekšlikumu: 

Iekļaut darba kārtībā 16. punktu: lēmuma projekts DKN/2025/2.1/260 "Par dalību “Shrek 
kids – swamp inhabitants” projektā". 

 
Balsojums par 2.priekšlikumu: 

"PAR"  -  
8 (Patricija Andersone, Sandris Bēča, Juris Grasmanis, Andris 
Jankovskis, Raimonds Reinis, Edgars Treimanis, Jānis Veits, 
Gatis Kalniņš) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

NOLEMJ: 2.priekšlikums atbalstīts. 

 
 

1.§ 
Par nekustamā īpašuma “Attāli”, Virgas pagasts, nodošanu atsavināšanai trešajā 

izsolē 
 

Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks: 00h 01m 58s 
 

Sandris Bēča Piesaka darba kārtība jautājumu "Par nekustamā īpašuma 
“Attāli”, Virgas pagasts, nodošanu atsavināšanai trešajā 
izsolē". 
  

Guntis Brūderis Ziņo par nekustamā īpašuma “Attāli”, Virgas pagasts, 
nodošanu atsavināšanai trešajā izsolē. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
8 (Patricija Andersone, Sandris Bēča, Juris Grasmanis, 
Andris Jankovskis, Gatis Kalniņš, Raimonds Reinis, Edgars 
Treimanis, Jānis Veits) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu "Par nekustamā īpašuma “Attāli”, 
Virgas pagasts, nodošanu atsavināšanai trešajā izsolē" un 
virzīt uz domes sēdi. 

 

Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 00h 03m 05s 
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2.§ 

Par nekustamā īpašuma “Bērzu kalni”, Kazdangas pagasts, nodošanu 
atsavināšanai otrajā izsolē 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks: 00h 03m 06s 
 

Sandris Bēča Piesaka darba kārtība jautājumu "Par nekustamā īpašuma 
“Bērzu kalni”, Kazdangas pagasts, nodošanu atsavināšanai 
otrajā izsolē". 
  

Guntis Brūderis Ziņo par nekustamā īpašuma “Bērzu kalni”, Kazdangas 
pagasts, nodošanu atsavināšanai otrajā izsolē. 

 
Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
8 (Patricija Andersone, Sandris Bēča, Juris Grasmanis, 
Andris Jankovskis, Gatis Kalniņš, Raimonds Reinis, Edgars 
Treimanis, Jānis Veits) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu "Par nekustamā īpašuma “Bērzu 
kalni”, Kazdangas pagasts, nodošanu atsavināšanai otrajā 
izsolē" un virzīt uz domes sēdi. 

 

Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 00h 04m 02s 

 

3.§ 
Par nekustamā īpašuma “Kupši”, Sakas pagasts, nodošanu atsavināšanai trešajā 

izsolē 
 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks: 00h 04m 03s 
 

Sandris Bēča Piesaka darba kārtība jautājumu "Par nekustamā īpašuma 
“Kupši”, Sakas pagasts, nodošanu atsavināšanai trešajā 
izsolē". 
  

Guntis Brūderis Ziņo par nekustamā īpašuma “Kupši”, Sakas pagasts, 
nodošanu atsavināšanai trešajā izsolē". 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
8 (Patricija Andersone, Sandris Bēča, Juris Grasmanis, 
Andris Jankovskis, Gatis Kalniņš, Raimonds Reinis, Edgars 
Treimanis, Jānis Veits) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 
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NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu "Par nekustamā īpašuma “Kupši”, 
Sakas pagasts, nodošanu atsavināšanai trešajā izsolē" un 
virzīt uz domes sēdi. 

 

Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 00h 05m 11s 

 

4.§ 
Par nekustamā īpašuma starpgabala “Audaru lauki”, Tadaiķu pagasts, nodošanu 

atsavināšanai otrajā izsolē 
 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks: 00h 05m 13s 
 

Sandris Bēča Piesaka darba kārtība jautājumu "Par nekustamā īpašuma 
starpgabala “Audaru lauki”, Tadaiķu pagasts, nodošanu 
atsavināšanai otrajā izsolē". 
  

Guntis Brūderis Ziņo par nekustamā īpašuma starpgabala “Audaru lauki”, 
Tadaiķu pagasts, nodošanu atsavināšanai otrajā izsolē. 

 
Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
8 (Patricija Andersone, Sandris Bēča, Juris Grasmanis, 
Andris Jankovskis, Gatis Kalniņš, Raimonds Reinis, Edgars 
Treimanis, Jānis Veits) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu "Par nekustamā īpašuma 
starpgabala “Audaru lauki”, Tadaiķu pagasts, nodošanu 
atsavināšanai otrajā izsolē" un virzīt uz domes sēdi. 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 00h 07m 57s 

 

5.§ 
Par nekustamā īpašuma “Doktorāts”, Vērgale, Vērgales pagasts, nedzīvojamās 

telpas nodošanu bezatlīdzības lietošanā biedrībai “Radošā Vērgale” 
 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks: 00h 07m 58s 
 

Sandris Bēča Piesaka darba kārtība jautājumu "Par nekustamā īpašuma 
“Doktorāts”, Vērgale, Vērgales pagasts, nedzīvojamās telpas 
nodošanu bezatlīdzības lietošanā biedrībai “Radošā Vērgale”". 
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Anna Brūkle Ziņo par nekustamā īpašuma “Doktorāts”, Vērgale, Vērgales 
pagasts, nedzīvojamās telpas nodošanu bezatlīdzības 
lietošanā biedrībai “Radošā Vērgale”. 

 
Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
8 (Patricija Andersone, Sandris Bēča, Juris Grasmanis, 
Andris Jankovskis, Gatis Kalniņš, Raimonds Reinis, Edgars 
Treimanis, Jānis Veits) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu "Par nekustamā īpašuma 
“Doktorāts”, Vērgale, Vērgales pagasts, nedzīvojamās telpas 
nodošanu bezatlīdzības lietošanā biedrībai “Radošā 
Vērgale”" un virzīt uz domes sēdi. 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 00h 09m 21s 

 

6.§ 
Par Dienvidkurzemes novada pašvaldības juridiskās adreses maiņu 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks: 00h 09m 22s 
 

Sandris Bēča Piesaka darba kārtība jautājumu "Par Dienvidkurzemes 
novada pašvaldības juridiskās adreses maiņu". 
  

Madara Lagzdiņa Ziņo par Dienvidkurzemes novada pašvaldības juridiskās 
adreses maiņu. 

 
Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
8 (Patricija Andersone, Sandris Bēča, Juris Grasmanis, 
Andris Jankovskis, Gatis Kalniņš, Raimonds Reinis, Edgars 
Treimanis, Jānis Veits) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu "Par Dienvidkurzemes novada 
pašvaldības juridiskās adreses maiņu" un virzīt uz domes 
sēdi. 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 00h 11m 26s 
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7.§ 
Par Dienvidkurzemes novada pašvaldības domes saistošo noteikumu “Grozījumi 

Dienvidkurzemes novada pašvaldības domes 2022. gada 26. maija saistošajos 
noteikumos Nr. 2022/16 “Par reklāmu, priekšvēlēšanu aģitācijas materiālu un citu 

informatīvo materiālu izvietošanu Dienvidkurzemes novadā” izdošanu 
 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks: 00h 11m 29s 
 

Sandris Bēča Piesaka darba kārtība jautājumu "Par Dienvidkurzemes 
novada pašvaldības domes saistošo noteikumu “Grozījumi 
Dienvidkurzemes novada pašvaldības domes 2022. gada 26. 
maija saistošajos noteikumos Nr. 2022/16 “Par reklāmu, 
priekšvēlēšanu aģitācijas materiālu un citu informatīvo 
materiālu izvietošanu Dienvidkurzemes novadā” izdošanu". 
  

Kaspars Dzenis Ziņo par Dienvidkurzemes novada pašvaldības domes 
saistošo noteikumu “Grozījumi Dienvidkurzemes novada 
pašvaldības domes 2022. gada 26. maija saistošajos 
noteikumos Nr. 2022/16 “Par reklāmu, priekšvēlēšanu 
aģitācijas materiālu un citu informatīvo materiālu izvietošanu 
Dienvidkurzemes novadā” izdošanu" projektu un Sabiedrisko 
apspriešanu.  

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
8 (Patricija Andersone, Sandris Bēča, Juris Grasmanis, 
Andris Jankovskis, Gatis Kalniņš, Raimonds Reinis, Edgars 
Treimanis, Jānis Veits) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu "Par Dienvidkurzemes novada 
pašvaldības domes saistošo noteikumu “Grozījumi 
Dienvidkurzemes novada pašvaldības domes 2022. gada 26. 
maija saistošajos noteikumos Nr. 2022/16 “Par reklāmu, 
priekšvēlēšanu aģitācijas materiālu un citu informatīvo 
materiālu izvietošanu Dienvidkurzemes novadā” izdošanu" 
un virzīt uz domes sēdi. 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 00h 12m 44s 
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8.§ 
Par Dienvidkurzemes novada pašvaldības 2024. gada pārskata apstiprināšanu 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks: 00h 12m 46s 
 

Sandris Bēča Piesaka darba kārtība jautājumu "Par Dienvidkurzemes 
novada pašvaldības 2024. gada pārskata apstiprināšanu". 
  

Larisa Tiļuga Ziņo par Dienvidkurzemes novada pašvaldības 2024.gada 
pārskatu un prezentē statistikas materiālu. 

 
Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
8 (Patricija Andersone, Sandris Bēča, Juris Grasmanis, 
Andris Jankovskis, Gatis Kalniņš, Raimonds Reinis, Edgars 
Treimanis, Jānis Veits) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu "Par Dienvidkurzemes novada 
pašvaldības 2024. gada pārskata apstiprināšanu" un virzīt uz 
domes sēdi. 

 

Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 00h 36m 03s 
 
 

9.§ 
Par Anetes Gūtmanes atbrīvošanu no Dienvidkurzemes novada pašvaldības 

Zvejas rīku sadales komisijas locekļa pienākumu pildīšanas 
 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks: 00h 36m 05s 
 

Sandris Bēča Piesaka darba kārtība jautājumu "Par Anetes Gūtmanes 
atbrīvošanu no Dienvidkurzemes novada pašvaldības Zvejas 
rīku sadales komisijas locekļa pienākumu pildīšanas". 
  

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
8 (Patricija Andersone, Sandris Bēča, Juris Grasmanis, 
Andris Jankovskis, Gatis Kalniņš, Raimonds Reinis, Edgars 
Treimanis, Jānis Veits) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu "Par Anetes Gūtmanes 
atbrīvošanu no Dienvidkurzemes novada pašvaldības Zvejas 
rīku sadales komisijas locekļa pienākumu pildīšanas" un 
virzīt uz domes sēdi. 

 

Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 00h 36m 25s 



Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

 

10.§ 
Par Aigara Evardsona iecelšanu Dienvidkurzemes novada pašvaldības Zvejas 
rīku sadales komisijas locekļa amatā un atļauju savienot valsts amatpersonas 

amatu 
 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks: 00h 36m 26s 
 

Sandris Bēča Piesaka darba kārtības jautājumu “Par Aigara Evardsona 
iecelšanu Dienvidkurzemes novada pašvaldības Zvejas rīku 
sadales komisijas locekļa amatā un atļauju savienot valsts 
amatpersonas amatu”. 
  

Juris Grasmanis 
Jānis Veits 
 

Vērš uzmanību uz Aigara Evardsona noslogotību. 
Rosina rīkot konkursu uz Zvejas rīku sadales komisijas locekļa 
amatu. 
 
Diskutē Edgars Treimanis, Jānis Veits, Andris Jankovskis, 
Sandris Bēča. 
 

Sandris Bēča Rosina veikt balsojumu. 

 

Andrejs Radzevičs 
Edgars Treimanis 
 
 
 

- Uzdod jautājumu un noskaidro vai informācija par 
Dienvidkurzemes novada pašvaldības Zvejas rīku 
sadales komisijas locekļa amatu bija publiskota.  

- Izsakās par iedzīvotāju iespējām piedalīties komisiju 
darbā. 

 
Sēdes laikā noskaidrots, ka informācija par šo amatu nav bijusi 
publiskota iedzīvotājiem. 

 
Ņemot vērā deputātu izteikto, Sandris Bēča rosina atkārtoti balsot par šo jautājumu:  
 
Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  1 (Raimonds Reinis),  

"PRET" -  2 (Sandris Bēča, Andris Jankovskis) 

"ATTURAS" -  
5 (Patricija Andersone, Juris Grasmanis, Gatis Kalniņš, 
Edgars Treimanis, Jānis Veits) 

NOLEMJ: 

1. Nevirzīt lēmuma projektu uz domes sēdi.  
2. Uzdot Personāldaļai organizēt konkursa 

izsludināšanu uz Dienvidkurzemes novada 
pašvaldības Zvejas rīku sadales komisijas locekļa 
amata.  

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 00h 41m 27s 
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11.§ 
Par Dienvidkurzemes izglītības iestāžu nomas maksu apstiprināšanu 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks: 00h 42m 18s 
 

Sandris Bēča Piesaka darba kārtības jautājumu "Par Dienvidkurzemes izglītības 
iestāžu nomas maksu apstiprināšanu". 
  

Gints Brumbergs 
Sniedz Ausmane 
 

Ziņo par Dienvidkurzemes izglītības iestāžu nomas maksu. 

Patricija Andersone 
Edgars Treimanis 
Sandris Bēča  
 

Norāda uz neskaidrībām par to, vai maksa balstās uz 
kvadrātmetriem, cilvēku skaitu vai citiem faktoriem. 

Gints Brumbergs 
Sniedz Ausmane 
 

Skaidro, ka tiek ņemti vērā dažādi aspekti – telpu un koplietošanas 
telpu noma, stadiona amortizācija, kā arī komunālie pakalpojumi. 
 
Izvēršas diskusija ar deputātiem par nomas maksām 
Dienvidkurzemes izglītības iestādēs, īpaši par metodiku, pēc kuras 
tiek aprēķinātas izmaksas. Diskusijā izskanēja bažas par 

nevienlīdzību, jo lielākas nometnes dalībnieku skaita dēļ var 
maksāt mazāk par personu.  
 

Edgars Treimanis Uzsver, ka komunālie pakalpojumi nevar būt iekļauti nomas 
maksā, ja nav individuālo skaitītāju 
 

Sniedze Ausmane Skaidro, ka aprēķinu metode dažādās skolās atšķiras.  
 
Iesaistoties deputātiem, tiek spriests par nomas līgumiem, domes 
lēmumu ietekmi un skolu autonomiju šajā procesā. 
 

Sandris Bēča Ierosina un Gints Brumbergs piekrīt precizēt nomas maksas 
kritērijus, lai novērstu pārpratumus - līdz domes sēdei precizēs 
aprēķinu metodiku un vienosies par skaidriem noteikumiem, kas 
nodrošinātu caurspīdīgumu un taisnīgumu. 
 

 
Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
6 (Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, Gatis Kalniņš, 
Raimonds Reinis, Edgars Treimanis, Jānis Veits) 

"PRET" -  1 (Sandris Bēča) 

"ATTURAS" -  1 (Patricija Andersone) 
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NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu "Par Dienvidkurzemes izglītības 
iestāžu nomas maksu apstiprināšanu" ar precizējumiem un 
virzīt uz domes sēdi. 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 01h 26m 49s 

 

12.§ 
Par Priekules vidusskolas dalību projektā "Water Quality Monitoring of the 

Wartaja River" 
 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks: 01h 26m 50s 
 

Sandris Bēča Piesaka darba kārtības jautājumu "Par Priekules vidusskolas 
dalību projektā "Water Quality Monitoring of the Wartaja 
River"". 
  

Andrejs Radzevičs Ziņo par Priekules vidusskolas dalību projektā "Water Quality 
Monitoring of the Wartaja River”. 

 
Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
8 (Patricija Andersone, Sandris Bēča, Juris Grasmanis, 
Andris Jankovskis, Gatis Kalniņš, Raimonds Reinis, Edgars 
Treimanis, Jānis Veits) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu "Par Priekules vidusskolas dalību 
projektā "Water Quality Monitoring of the Wartaja River"" un 
virzīt uz domes sēdi. 

 

Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 01h 29m 50s 
 
 

13.§ 
Par siltumenerģijas pakalpojumu Priekules pilsētā 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks: 01h 29m 51s 
 

Sandris Bēča Piesaka darba kārtība jautājumu "Par siltumenerģijas 
pakalpojumu Priekules pilsētā". 
  

Uldis Vārna - Ziņo par siltumenerģijas pakalpojumu Priekules pilsētā. 
- Aicina deputātus izteikties, sniegt ierosinājumus un 

papildinājumus. 
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Andrejs Radzevičs 
Edgars Treimanis 

Aktīvi piedalās diskusijā, paužot savu viedokli un ieteikumus. 

- Diskusija par jaunās katlu mājas jaudas noteikšanu – vai to 
definēt konkursa nosacījumos vai ļaut uzņēmējiem pašiem 
aprēķināt, balstoties uz patēriņu.  

- analizētas finansējuma garantijas, lai nodrošinātu privātā 
partnera stabilitāti, un vērtēta iespēja noteikt, ka 
siltumenerģijas ražošanā drīkst izmantot tikai atjaunojamos 
energoresursus. 

- apspriesta iepirkuma sadalīšana vairākās daļās, nodalot 
bāzes siltumapgādi un ilgtermiņa attīstību, kā arī esošās katlu 
mājas izmantošana pārejas periodā, lai nodrošinātu 
nepārtrauktu siltumapgādi. 

- patērētāju izvēles brīvība – vai iedzīvotājiem ļaut atteikties no 
centralizētās siltumapgādes un kā tas ietekmētu pakalpojuma 
izmaksas citiem lietotājiem.  

- analizēti ilgtermiņa riski, piemēram, siltumenerģijas patēriņa 
samazināšanās māju siltināšanas dēļ un iespējamās cenu 
svārstības, kā arī izvērtēts, vai 20 gadu līguma termiņš ir 
piemērots investīciju atdevei un tehnoloģiju attīstībai. 

Izskanēja vairāki ierosinājumi siltumapgādes sistēmas 
pilnveidošanai: 

- Rosināts mīkstināt iepirkuma prasības, koncentrējoties uz 
speciālistu pieredzi, nevis uzņēmuma vēsturi un finanšu 
rādītājiem. 

- Ieteikts piesaistīt siltumenerģijas cenu BALTPOOL šķeldas 
biržas cenai un izmantot indeksācijas mehānismus. 

- Apspriesta iespēja ļaut uzņēmējiem pašiem noteikt jaunās 
katlu mājas jaudu, balstoties uz patēriņu un pīķa slodzēm, 
kā arī pieprasīt privātajam partnerim finanšu garantijas, 
piemēram, bankas garantiju, lai nodrošinātu projekta 
stabilitāti. 

- Uzsvērta nepieciešamība precīzi noteikt, ka 
siltumenerģijas ražošanā drīkst izmantot tikai atjaunojamos 
energoresursus, nepieļaujot gāzes katlu uzstādīšanu. 

- Ierosināts sadalīt iepirkumu vairākās daļās, lai atsevišķi 
risinātu bāzes siltumapgādi un ilgtermiņa attīstības plānus. 

- Piedāvāts izmantot esošo katlu māju kā rezerves 
risinājumu pārejas periodā, lai nodrošinātu nepārtrauktu 
siltumapgādi. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
8 (Patricija Andersone, Sandris Bēča, Juris Grasmanis, 
Andris Jankovskis, Gatis Kalniņš, Raimonds Reinis, Edgars 
Treimanis, Jānis Veits) 

"PRET" -  nav 
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"ATTURAS" -  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu "Par siltumenerģijas pakalpojumu 
Priekules pilsētā" ar korekcijām un virzīt uz domes sēdi. 

 

Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 01h 59m 25s 

 

Komitejas loceklis Raimonds Reinis plkst.12:18 dodas prom no komitejas sēdes 
un turpmākajā balsojumā nepiedalās. 

 
14.§ 

Par Dienvidkurzemes novada pašvaldības saistošo noteikumu "Dienvidkurzemes 
novada līdzdalības budžeta nolikums" izdošanu 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks: 01h 59m 30s 
 

Sandris Bēča Piesaka darba kārtība jautājumu "Par Dienvidkurzemes 
novada pašvaldības saistošo noteikumu "Dienvidkurzemes 
novada līdzdalības budžeta nolikums" izdošanu". 
  

Laura Šupstika Ziņo par Dienvidkurzemes novada pašvaldības saistošo 
noteikumu “Dienvidkurzemes novada līdzdalības budžeta 
nolikums” izdošanu un piedāvā priekšlikumus labojumiem.  

 
Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
7 (Patricija Andersone, Sandris Bēča, Juris Grasmanis, 
Andris Jankovskis, Gatis Kalniņš, Edgars Treimanis, Jānis 
Veits) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Raimonds Reinis) 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu "Par Dienvidkurzemes novada 
pašvaldības saistošo noteikumu "Dienvidkurzemes novada 
līdzdalības budžeta nolikums" izdošanu" ar ierosinātajiem 
labojumiem un virzīt uz domes sēdi. 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 02h 37m 40s 
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15.§ 
Par aizņēmumu investīciju projekta “Lietus ūdens novadīšanas un drenāžas 
sistēmas izbūve, pamatu hidroizolācija Kalētu Mūzikas un mākslas skolā” 

īstenošanai 
 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks: 02h 37m 42s 
 

Sandris Bēča Piesaka darba kārtība jautājumu "Par aizņēmumu investīciju 
projekta “Lietus ūdens novadīšanas un drenāžas sistēmas 
izbūve, pamatu hidroizolācija Kalētu Mūzikas un mākslas 
skolā” īstenošanai". 
  

Gints Brumbergs 
Sniedze Ausmane 

Ziņo par aizņēmumu investīciju projekta “Lietus ūdens 
novadīšanas un drenāžas sistēmas izbūve, pamatu 
hidroizolācija Kalētu Mūzikas un mākslas skolā” īstenošanai". 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
7 (Patricija Andersone, Sandris Bēča, Juris Grasmanis, 
Andris Jankovskis, Gatis Kalniņš, Edgars Treimanis, Jānis 
Veits) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Raimonds Reinis) 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu "Par aizņēmumu investīciju 
projekta “Lietus ūdens novadīšanas un drenāžas sistēmas 
izbūve, pamatu hidroizolācija Kalētu Mūzikas un mākslas 
skolā” īstenošanai" un virzīt uz domes sēdi. 

 

Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 02h 43m 05s 
 
 

16.§ 
Par dalību “Shrek kids – swamp inhabitants” projektā 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks: 02h 43m 07s 
 

Sandris Bēča Piesaka darba kārtība jautājumu "Par dalību “Shrek kids – 
swamp inhabitants” projektā". 
  

Andrejs Radzevičs Ziņo par dalību “Shrek kids – swamp inhabitants” projektā". 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
7 (Patricija Andersone, Sandris Bēča, Juris Grasmanis, 
Andris Jankovskis, Gatis Kalniņš, Edgars Treimanis, Jānis 
Veits) 

"PRET" -  nav 
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"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Raimonds Reinis) 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu "Par dalību “Shrek kids – swamp 
inhabitants” projektā" un virzīt uz domes sēdi. 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 02h 48m 00s 
 
 
 
Finanšu komitejas priekšsēdētāja vietnieks Sandris Bēča 
 
 
Komitejas sekretārs Agnese Muzikante 
 


